
Referat fra bestyrelsesmøde afholdt 03.09.19


Til stede: Eigil, Merete, Susanne, Mona og Birger - Fra VIVA deltog Christian


1. Regnskab - VIVA 
Hurtige gennemgang af regnskabet viser sorte tal og at det ser godt ud. Teamet har indkøbt en 
bil, da de har kørt meget i egne biler. - Team 5 bliver større, de nye boliger på bl.a. Annebergvej 
lægges ind i teamet. Afdeling 6 er fortsat uændret.


2. Køkkener 
Der har været afholdt møde med HTH. - Der skal laves en prøvelejlighed med de valgmuligheder 
der er at vælge imellem. Der arbejdes på at få det gennemført inden årsskiftet. 

FSV angår hvidevarer, vil de blive udskiftet til en tidsvarende udgave - eksempelvis induktion. 
Nyere køleskabe vil blive genanvendt og skiftet efter behov. Opvaskemaskine er ikke en del af 
projektet.

HTH kontaktes ved. mulighed for omrokering af ovn + højskab, så der bliver 60 cm mere 
bordplads. (formand undersøger).


3. Familieboliger 
inspektion i dag (030919) - der er nogle gennemgående fejl feks. løse håndtag på øverste etage. - 
Flotte boliger når de bliver renoveret. 

Udsat: gennemgang af boligerne i etape 3

Sussanne deltager i byggemøder.


4. Frejaparken - Sokler 
Merete mener der er underminering efter ny sokkel v/vinduespartierne v/hoveddør (Christian 
følger op)


5. VIVA Personale 
Ny medarbejder i Team 6 : Lasse Hvitman, deles indtil videre med andet team


6. Parkering 
Der klages over at der er mange biler, der ikke hører til i Frejaparken, der parkerer her. Frejaparken 
er offentlig parkering og er underlagt færdselslovens regler om parkering. [Bestyrelsen har ønsket, 
at der skiltes så lidt som muligt, og at man internt i gårdene aftaler nærmere om parkering, så dem 
med blå skilt får fortrinsret til en plads. Bestyrelsen anmoder alle der har gæster, om at de siger til 
deres gæster, at de skal parkere på tilkørselsvejen og ikke i gårdene]. - De store parkeringspladser 
bliver ofte optaget af de små biler! (gårdene på højre hånd).

Hvad gør vi for at gøre det så enkelt som muligt.

Birger+Eigil udarbejder en problemformulering og herefter tages det op på bestyrelsesmøde igen.

Der udarbejdes en forslag til “fodboldparkering” - bestyrelsen vil med forslaget overveje hvordan 
det kan håndteres fremadrettet.


7. Møde med politiker 
Til- og frakørselsforholdene. Christian arbejder med kommunen om forholdene ved Annebergstien 
- rykker for svar.

Der arbejdes hen mod et møde med enten Hans Henrik Henriksen eller Jørgen Hein inden 
kommunevalget, for diskussion om ældre almindelighed og Frejaparken i særdeleshed.


8. Fibernet 
Efterlysning af hvornår der kommer fibernet kabler  i boligerne - rykkes måske til 2020


9. EVT 
Forslag om kalender for bestyrelsesmøder

Byggeriet ved familieboligerne er ved at være så fremskredent, at vi kan begynde at tænke på 
brug af mødelokalet der og fremtidens bestyrelsesmøder. Det er bestyrelsens ønske, at holde 
åbne bestyrelsesmøder.  Der arbejdes videre med oplæg. Eigil - Birger


ref. Sussanne


